

ការពិតអំពី BASIC FOOD



តើខ្ញុំមានការងារ ហើយនៅតែមានទទួលបាន Basic Food ឬទេ?

បាន។ គ្រួសាររបស់អ្នកអាចមានប្រាក់ចំណូលរហូតដល់ 200% នៃការណែនាំក្រិត្រសហព័ន្ធ និងមានសិទ្ធិទទួល Basic Food។

មនុស្សក្នុងគ្រួសារ	ដែនកំណត់ប្រាក់ចំណូលប្រចាំខែ*
1	\$2,510
2	\$3,407
3	\$4,303
4	\$5,200
5	\$6,097

*ចំនួនទឹកប្រាក់ដែលបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពរៀងរាល់ខែមេសា

តើខ្ញុំត្រូវតែមានកូនដើម្បីមានសិទ្ធិទទួលឬ?

ទេ។ គ្រួសារនៃទំហំណាមួយអាចមានសិទ្ធិទទួល Basic Food។

ចុះមនុស្សផ្សេងទៀតដែលត្រូវការវាច្រើនជាងខ្ញុំ?

មិនមានដែនកំណត់ចំពោះចំនួនមនុស្សមានសិទ្ធិទទួលដែលអាចទទួល Basic Food ទេ។ ការទទួល Basic Food សម្រាប់អ្នក ឬគ្រួសាររបស់អ្នកនឹងមិនប៉ះពាល់សមត្ថភាពនៃណាម្នាក់ផ្សេងទទួលអត្ថប្រយោជន៍ទាំងនេះទេ។

តើខ្ញុំត្រូវតែជាពលរដ្ឋអាមេរិកឬ?

ទេ។ ជនអន្តោប្រវេសន៍គ្មានឯកសារមួយចំនួនដែលបំពេញច្បាប់កម្មវិធីជាក់លាក់មួយចំនួនអាចមានសិទ្ធិសម្រាប់អត្ថប្រយោជន៍អាហារ។

ការទទួលអត្ថប្រយោជន៍ Basic Food នឹងមិនប៉ះពាល់ស្ថានភាពអន្តោប្រវេសន៍របស់នរណាម្នាក់ជាមួយភាពជាពលរដ្ឋអាមេរិក និងសេវាអន្តោប្រវេសន៍ទេ។

តើខ្ញុំមានផ្ទះរបស់ខ្ញុំ ហើយមានឡាន ហើយនៅតែមានសិទ្ធិឬទេ?

មែន។ ប្រសិនបើគ្រួសាររបស់អ្នកមានប្រាក់ចំណូលក្នុងដែនកំណត់ប្រាក់ចំណូលនៃកម្មវិធីធនធានណាមួយផ្សេងទៀត ដូចជាយានយន្ត គណនីចូលនិវត្តន៍ ផ្ទះរបស់អ្នកយ៉ាងទ្រព្យសម្បត្តិផ្សេងទៀតមិនត្រូវបានពិចារណាទេ។

តើខ្ញុំត្រូវទៅការិយាល័យដើម្បីដាក់ពាក្យសុំឬ?

ទេ។ អ្នកអាចដាក់ពាក្យសុំតាមអនឡាញនៅ washingtonconnection.org ឬតាមទូរសព្ទ ដោយមិនបាច់ដាក់ស្នើពាក្យសុំនៅលេខ 877-501-2233 ឬការិយាល័យសេវាសហគមន៍ដែលនៅជិតអ្នកបំផុត។ ស្វែងរក CSO ដែលនៅជិតបំផុតនៅ dshs.wa.gov/office-locations។

ទូរសារ៖ 888-338-7410

អាសយដ្ឋានផ្ញើសំបុត្រ៖

DSHS Customer Service Contact Center

P.O. Box 11699

Tacoma, WA 98411-6699

តើឯកសារប្រភេទអ្វីខ្លះដែលខ្ញុំត្រូវផ្តល់?

អ្នកនឹងត្រូវបង្ហាញយើងជាមួយនឹងលេខសន្តិសុខសង្គមរបស់អ្នក ភស្តុតាងអត្តសញ្ញាណរបស់អ្នក និងភស្តុតាងនៃប្រាក់ចំណូល និងការចំណាយលើការរស់នៅសម្រាប់គ្រួសាររបស់អ្នក។ បើចាំបាច់ យើងអាចជួយអ្នកទទួលបានព័ត៌មានដែលបានទាមទារ។

មនុស្សមួយចំនួនទទួលបានតែ \$23 ប៉ុណ្ណោះក្នុងមួយខែ។ តើវាសមនឹងការដាក់ពាក្យសុំឬទេ?

មនុស្សមួយចំនួនពិតជាទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ប្រចាំខែអប្បបរមាសម្រាប់គ្រួសារមនុស្សម្នាក់ ឬពីរនាក់ គឺ \$23។ អ្នកដែលទទួលបានទឹកប្រាក់អប្បបរមាជាញឹកញាប់រក្សាទុកអត្ថប្រយោជន៍រយៈពេលពីរខែសម្រាប់រ៉ាប់រងថ្ងៃធ្វើដំណើរទៅទិញនៅហាងគ្រឿងទេស។ អ្នកផ្សេងទៀតប្រើអត្ថប្រយោជន៍ដើម្បីបន្ថែមផ្ទៃដី និងបន្ថែមសំទៅកាន់កញ្ចប់ថវិកាអាហាររបស់ពួកគេ។

មនុស្សភាគច្រើនទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ប្រចាំខែខ្ពស់ជាង។

សម្រាប់ការប៉ាន់ស្មានអត្ថប្រយោជន៍ប្រចាំខែដែលអ្នកអាចទទួល ទូរស័ព្ទមកយើងនៅខ្សែ ឥតគិតថ្លៃ **877-501-2233** ឬចូលទៅគេហទំព័ររបស់យើងនៅ

washingtonconnection.org។

តើមានអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមណាមួយដើម្បីទទួលបាន Basic Food ឬទេ?

នៅពេលអ្នកទទួល Basic Food អ្នកអាចមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់កម្មវិធីផ្សេង ដូចជា៖

- កម្មវិធីអាហារនៅសាលាដោយឥតគិតថ្លៃ ឬបញ្ចុះតម្លៃ។
- កម្មវិធីអាហារបន្តិចសេសសម្រាប់ស្ត្រី ទារក និងកុមារ។

តើខ្ញុំអាចទទួលបានជំនួយជាមួយការបណ្តុះបណ្តាល ឬការវេស្វងរកការងារឬទេ?

- មែន! ប្រសិនបើអ្នកទទួលបាន Basic Food អ្នកអាចស្ម័គ្រចិត្តចូលរួមក្នុងការងារ Basic Food និងកម្មវិធីបណ្តុះបណ្តាល។
- BFET ផ្តល់ការវេស្វងរកការងារ បណ្តុះបណ្តាលការស្រាវរកការងារ សេវាអប់រំ បណ្តុះបណ្តាលជំនាញ និងឱកាសការងារផ្សេងទៀតដល់មនុស្សដែលទទួល Basic Food។

អង្គការជាច្រើនអាចផ្តល់ជំនួយក្នុងការដឹកជញ្ជូន ការថែទាំកុមារ ឬធនធានផ្សេងទៀតដែលអាចជួយអ្នកធ្វើការឆ្ពោះទៅគោលដៅអាជីព។ សេវាត្រូវបានផ្តល់តាមរយៈសហគមន៍ ឬមហាវិទ្យាល័យបច្ចេកទេស និង/ឬអង្គការសហគមន៍ និងរ៉ាប់រងវិស័យការងារ និងអាជីពជាច្រើនប្រភេទ។ សម្រាប់ព័ត៌មានលើសេវា BFET, ចូលតាមអនឡាញ **dshs.wa.gov/BFET**។

បើបានអនុម័ត តើត្រូវរង់ចាំទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍របស់ខ្ញុំឬប៉ុណ្ណា?

- ជាមធ្យម យើងអនុម័តពាក្យសុំសម្រាប់គ្រួសារដែលមានសិទ្ធិក្នុងពេលប្រមាណពីសប្តាហ៍។
- ជិតពាក់កណ្តាលនៃពាក្យសុំទាំងអស់ដែលត្រូវបានអនុម័តគិតជាងប្រាំមួយថ្ងៃ។
- នៅពេលយើងអនុម័តពាក្យសុំសម្រាប់ Basic Food, អត្ថប្រយោជន៍ត្រូវបានផ្តល់ទៅកាលបរិច្ឆេទនៃពាក្យសុំ។

ស្ថាប័ននេះគឺជាអ្នកផ្តល់សេវាឱកាសស្មើគ្នា។



សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម៖
1-877-501-2233
washingtonconnection.org